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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na XLIII sesji Rady Miejskiej 17 grudnia 2020 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Anna 

Krakowska zapytała, dlaczego w tarnowskich mediach nie pojawiła się informacja 

dotycząca 50. rocznicy protestów robotników – tzw. „czarnego czwartku”. 

Poprosiła o przywrócenie poprzedniego przebiegu linii autobusowej numer 14, 

aby przejazd odbywał się ulicą Mościckiego. 
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